
  UCEC Form 16 

 

 

 

 

 

 

 

 

親愛的家長， 

為了學生的安全和學習災難發生時應如何應變，學校每個月都會做防火演習和每三個月做防震

演習。如果真有災難發生，學校會馬上通知各家長，家長可以到學校來接您的孩子。如果有重

大災難發生，學校必須疏散孩童到別處時，學校會盡力先通知家長們，除非電話系統不通，家

長們可以到以下的兩個地點接您的孩子。謝謝家長們的配合!願上帝祝福您們! 

Dear parents, 

To ensure the safety of our children and to be able to handle emergency situations, the whole school 
performs fire drills every month and earthquake drills every three months. If any natural disaster may 
happen, the school will contact each parent at once and parents can come and pick children up in school. 
In case a serious natural disaster happens and we have to evacuate and relocate the children, we will 
try to contact each parent. If the phone line is not working, parents can come to the listed places to 
pick your children up. Thank you for your cooperation! May the Lord bless you all! 

 

第一定點 (First priority location) 

Hacienda Heights Christian Preschool 

2100 S. Stimson Ave., 

Hacienda Heights, CA 91745 

(626)961-4242 

 

第二定點 (Second priority location) 

Home of Christians Eastern Los Angeles 

1145 S. Hacienda Blvd., 

Hacienda Heights, CA 91745 

(626)336-1516 

 

UCEC 辦公室 Office 

國際大使命教會附屬幼兒教育中心 

United Christian Education Center 
   

16152 Gale Ave., Hacienda Hts., CA 91745 
TEL: (626) 336-3334     EMAIL: ucecenter@gmail.com 


